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صفحه مدیرعامل آبفا شیراز:

جابه جایی ۴۰۰ متر از خط انتقال آب به دلیل اجرای تقاطع غیرهمسطح نواب
مدیرعامل آبفا شیراز از جابه جایی ۴۰۰ متر از خط انتقال آب به دلیل 

اجرای تقاطع غیرهمسطح نواب خبر داد
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی آبفا شیراز بهمن 
نواب  غیرهمسطح  تقاطع  پروژه  اجرای  دلیل  به  گفت:  بهروزی، 
صفوی، عملیات جابه جایی ۴۰۰ متر از خط انتقال آب در کمربندی 

جنوبی، انتهای بلوار نواب صفوی، انجام شده است.

وی اظهار داشت: با اجرای این طرح، ۴۰۰ متر از خط انتقال آب با 
قطر ۸۰۰ میلی متر جابه جا شده و به مدار بهره برداری وارد می شود.

 )GRP( این مقام مسئول افزود: در این پروژه از لوله های جی آرپی 
با قطر ۸۰۰ میلی متر استفاده شده است تا پایداری و کیفیت تأمین 

آب در منطقه حفظ شود.

رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی شورای اسلامی شهر شیراز 

مطرح کرد؛

تهدید بیش از پیش باغات شیراز 

با گسترش شهرنشینی
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خبـر

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز:

رفع چالش های پزشک خانواده 

با رویکرد جدید در فارس
در دست اجرا بودن بیش از 200 پروژه عمرانی 

سلامت محور در استان فارس

رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای اسلامی 

شهر شیراز:

منطقه تاریخی باید محل نگهداری، 

مدیر کل گمرکات استان فارس خبرداد؛نمایش تاریخ و فرهنگ و هنر شهر باشد

بیش از ۶۹۹ میلیون دلار مجموع صادرات 

و واردات فارس طی ۱۰ ماه امسال

شهردار کلان شهر شیراز در برنامه »صف اول« شبکه خبر تشریح کرد؛

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
محمدحسن اسدی در برنامه »صف اول« شبکه خبر به تشریح اقدامات 
ناوگان  نظیر  مختلفی  ابعاد  در  شهری  مدیریت  برنامه ریزی های  و 
کمربندی،  ایمن سازی  پسماند،  مترو،  چهارگانه  خطوط  حمل ونقل، 
بازآفرینی بافت تاریخی و فرهنگی، تقویت زیرساخت های گردشگری 
و لایحه بودجه ۱۴۰۴ برای ارتقای جایگاه »شیراز؛ سومین حرم اهل بیت 

)ع(« پرداخت.
وی در این گفتگو به تشریح خدمات و برنامه های شهرداری شیراز در 
راستای بهبود شرایط زائران حرم شاهچراغ )ع( و توسعه زیرساخت های 
شهری پرداخت و اظهار کرد: شیراز به عنوان سومین حرم اهل بیت )ع( 
سالانه پذیرای میلیون ها زائر است که در این راستا، شهرداری اقداماتی 
نظیر ایجاد پایانه های اتوبوس رانی و توسعه خطوط مترو را در دستور 

کار دارد.
شهردار کلان شهر شیراز همچنین به رونمایی از سند راهبردی سومین 
حرم اهل بیت )ع( اشاره و عنوان کرد: که این سند با همکاری تولیت 
تهیه  شهر  اسلامی  شورای  و  علیهم السلام  محمدی  و  احمدی  آستان 
 شده است که در این راستا تعامل ارزنده ای بین تولیت حرم حضرت 

شاهچراغ )ع( و مدیریت شهری وجود دارد.
در  بیشتر  پارکینگ های  ساخت  برای  زمین هایی  اینکه  بابیان  اسدی 
مجاورت حرم در اختیار تولیت قرار داده شده است، تصریح کرد: برای 
تسهیل دسترسی زائران، پروژه های عمرانی همانند اتصال خط مترو به 

حرم در حال اجراست.
بیان کرد: شهرداری  نیز  پارکینگ  ارشد شهری درخصوص  این مقام 
شیراز ۳۵۰۰ واحد پارکینگ جدید را در نظر گرفته که ۱۷۵۰ واحد 
آن به زائران حرم اختصاص دارد. همچنین، در زمینه نوسازی ناوگان 
حمل ونقل عمومی، بیش از ۸۵۰ دستگاه اتوبوس با عمر متوسط ۵ تا ۶ 

سال در اختیار شهر قرار دارد.
وی بابیان اینکه این موضوع نشان دهنده جوان بودن ناوگان اتوبوس رانی 
با سایر کلانشهرهاست، گفت: شهرداری شیراز در  مقایسه  شیراز در 
 ۸۰ تا   ۷۰ همچنین  و  است  جدید  اتوبوس  دستگاه   ۳۰۰ تأمین  حال 

دستگاه دیگر از طریق وزارت کشور در حال تحویل است.
 گفته شهردار شیراز برای نوسازی تاکسی ها، با بانک شهر همکاری 
کرده و تسهیلاتی به رانندگان ارائه می دهد.  و هزینه نوسازی تاکسی ها 
در سال جاری به بیش از ۵۰۰ میلیون تومان افزایش یافته و تاکسی های 
برقی نیز باقیمت بالای یک میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان مواجه هستند.
وی بابیان اینکه حجم لوله گذاری به منظور هدایت آب های سطحی در 
دروازه قرآن را سه برابر و طول آن به ۱۴۵۰ متر افزایش یافت، افزود: 
پس ازاین اقدامات، در دو سال بعد، باوجود بارش های شدید، وضعیت 
رودخانه خرم  به سمت  و آب های سطحی  یافت  بهبود  قرآن  دروازه 

رود هدایت شدند.
اسدی همچنین به طرح جامع شیراز در زمینه حمل ونقل اشاره کرد و 
گفت: چهار خط مترو در شیراز در حال ساخت است که خط اول به 
طول ۲۵ کیلومتر با بیش از ۲۰ ایستگاه به بهره برداری رسیده و روزانه 
 ۱۰ طول  به  دوم  می کنند. خط  استفاده  آن  از  نفر  هزار   ۱۰۰ از  بیش 
افتتاح شده و ادامه آن تا تابستان سال آینده به  کیلومتر در دو مرحله 

ایستگاه آخر خواهد رسید.
این مقام ارشد شهری بیان کرد: خط سوم مترو نیز در حال اجراست و 
به طول ۱۲ کیلومتر و هشت ایستگاه طراحی شده است. همچنین خط 
چهارم مترو که به بافت مرکزی شهر و حرم شاهچراغ )ع( دسترسی 

می دهد، سال گذشته کلنگ زنی شده است.
وی گفت: شهرداری شیرازهم زمان در حال اجرای خطوط یک تا چهار 
فرودگاه  و  شیراز  زیارتی  و  سیاحتی  اصلی  مراکز  به  که  است  مترو 
بین المللی شهید دستغیب و ایستگاه راه آهن و آزادراه شیراز- اصفهان 
متصل می شود. همچنین تعدادی از ایستگاه های آن از جلوی حافظیه، 
و  زیارتی  و  سیاحتی  اصلی  مراکز  یعنی  )ع(  شاهچراغ  حرم  سعدیه، 
جاهایی که می تواند این ارتباط بین ورودی مسافر و خروجی مسافر را 

تنظیم کند، عبور می کند و این ها همه در حال اجراست.
به اعتقاد شهردار شیراز؛ در این کلان شهر یک شهر زیرزمینی را داریم 
است.  مشهود  زیرزمین کاملًا  در  شیراز  کار می کنیم و چلچراغ شهر 
داریم  شبانه روزی  به صورت  که  است  مترو  چهارگانه  خطوط  آن هم 

کارمی کنیم.
اسدی در بخش دیگری از سخنان خود به بودجه سال ۱۴۰۴ اشاره و 
عنوان کرد: بودجه پیشنهادی سال آتی حدود ۳۸ هزار میلیارد تومان 
است که نسبت به سال های گذشته رشد قابل توجهی داشته است. این 
افزایش بودجه نشان دهنده توجه ویژه به توسعه زیرساخت ها و خدمات 

شهری در شیراز است.
درصد   ۶۵۰ به  نزدیک  شهرداری  بودجه  افزود:  شیراز  شهردار 
افزایش یافته و نسبت بودجه عمرانی به جاری از ۶۰ به ۸۰ درصد تغییر 
کرده است که هیچ کلانشهری مانند شیراز عمل نکرده است. همچنین 
بیش از ۵۰ درصد از کل بودجه شهرداری و ۷۰ درصد از بودجه عمرانی 

به سیستم حمل ونقل عمومی اختصاص یافته است.
به گفته این مقام شهری؛ توجه ویژه ای به مسائل محیط زیست، کاهش 
آلایندگی و توسعه فضای سبز وجود دارد. این افزایش بودجه به ویژه 
در حوزه حمل ونقل عمومی، شامل پروژه های مترو، اتوبوس و تاکسی 

متمرکز است.
اسدی اضافه کرد: کمربندی وظیفه دولت و وزارت راه و شهرسازی و 
دستگاه های متناظر است و آنها قرار شد یک سری کارهایی را انجام 
دهند مثلًا اداره کل راهداری وظیفه اش است که آن بخش باقیمانده را 
انجام بدهد ولی آن سرعتی که شهرداری داشت به هیچ عنوان نداشتند 
و شهرداری تنها به دلیل اهمیت جان مردم این مسئولیت را بر عهده 

گرفت.
شهردار شیراز در مورد مدیریت زباله نیز توضیح داد که روزانه حدود 
۱۰۵۰ تن زباله جمع آوری می شود و دو یا سه دستگاه تفکیک در مقصد 
برای بازیافت زباله های خشک و تولید کمپوست مستقرشده اند. برای 
تسهیل این فرآیند، برنامه و سامانه هایی برای نصب بر روی موبایل ها 

ایجادشده است.
وی به پروژه های عمرانی و نوسازی بافت های فرسوده شهر شیراز اشاره 
و عنوان کرد: شهرداری در تلاش است تا بافت قدیمی را ساماندهی 

و نوسازی کند.
اشاره  شیراز  در  گردشگری  زیرساخت های  توسعه  به  شیراز  شهردار 
کرد و گفت: پروژه هایی مانند پارک آبی، آکواریوم و تله کابین در 
حال احداث هستند که تأمین اعتبار این پروژه ها به صورت ۶۰ درصد از 

شهرداری و ۴۰ درصد از بخش خصوصی انجام می شود.
فرهنگی،  میراث  وزارت  دولت،  بین  همکاری  اهمیت  بر  اسدی 
برای  شهرداری ها  و  خصوصی  بخش  گردشگری،  و  صنایع دستی 
ایجاد  برای  کرد:  تصریح  و  تأکید  زیرساخت های گردشگری  توسعه 
اقامتگاه ها، بوم گردی ها و احداث هتل ها نیاز به تلاش مشترک وجود 
دارد. شهرداری شیراز در ایام اوج مسافرت، کمپ های سازماندهی شده 
با سازه های کانکسی و سالن های ورزشی برای اسکان مسافران در نظر 
می گیرد.  قرار  آن ها  اختیار  در  رایگان  به صورت  که  می شود  گرفته 
برای  اما  است،  ها خوب  تعداد گردشگران  به  نسبت  هتل ها  وضعیت 
بخش  فرهنگی،  میراث  دولت،  همکاری  گردشگران،  بیشتر  جذب 

خصوصی و شهرداری ها ضروری است.
در  ایران  هتل های  بزرگ ترین  ساخت  به  همچنین  شیراز  شهردار 
شیراز اشاره می کند و به تخفیف های شورای اسلامی شهر در عوارض 
زیرساخت های  تقویت  منظور  به  هتل ها  ساخت  برای  ساختمانی 

گردشگری اشاره می کند.
و  سرمایه گذاری  جذب  در  شیراز  شهرداری  موفقیت های  به  وی 
همکاری با بخش خصوصی در دو یا سه سال اخیر اشاره کرد و گفت: 
مدیریت شهری توانسته ظرف ۳۵ هزار میلیارد تومان ظرف دوم قرارداد 

سرمایه گذاری منعقد کنند.

استاندار فارس در جلسه کارگروه اقتصادی، اشتغال و سرمایه گذاری تاکید کرد؛

و  اصلی ترین  از  یکی  عنوان  به  اشتغال  موضوع  بر  فارس  استاندار 
مهم ترین دغدغه های مدیریت استان تاکید کرد.

استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس، در  جلسه کارگروه اقتصادی، اشتغال و سرمایه گذاری فارس 
فارس  استان  رتبه  اشتغال، سرمایه گذاری، کارآفرینی و  شاخص های 
در کسب و کار نقد و بررسی و مقرر شد که هریک از دستگاه های 
اجرایی ذی ربط در موضوع اشتغال برنامه های کمی و قابل اندازه گیری 

ارائه دهند و نقطه عزیمت خود را مشخص کنند.
استاندار فارس بر ضرورت توجه بانک ها به تکالیف قانونی خود در 

زمینه ارائه تسهیلات به متقاضیان شغل و کارآفرینان تاکید کرد.
برای حل مشکلات جوانان  مساعی  تشریک  به  اشاره  با  دکترامیری 
تصمیماتی  و  به شاخص ها  توجه  با  باید  فرمانداران  خاطرنشان کرد: 
که در کارگروه اشتغال استان اتخاذ شده است، کارگروه اشتغال را 
در سطح مربوطه راه اندازی نمایند؛ وی اضافه کرد: یکی از مهم ترین 
موضوعاتی که در بحث کارآفرینی و اشتغال مطرح است، آموزش 
نیروی انسانی ماهر است که باید مورد توجه دانشگاه های صنعتی و به 

ویژه اداره کل فنی - حرفه ای قرار گیرد.
امیری همچنین گفت: در این زمینه به ویژه اداره کل فنی-حرفه ای 
استان که دوره های آموزشی حرفه ای دارد و تکنسین تربیت می کند، 
نیاز  مورد  ماهر  نیروهای  تا  باشد  داشته  بیشتری  فعالیت  بایستی 

واحدهای تولیدی و صنعتی استان را تربیت کند.
توجه به سرمایه گذاری توسط بخش خصوصی بخش دیگری از سخنان 
استاندار فارس بود و دکتر امیری با اشاره به محدودیت منابع مالی در 

دولت و لزوم تامین سرمایه در استان تاکید کرد: نمی توان به بهانه 
محدودیت منابع مالی، توسعه را محدود کرد لذا با فضا دادن و ایجاد 
بستر برای سرمایه گذاران توانمند و علاقه مند باید زمینه برای توسعه 

در استان فراهم کرد.
استاندار فارس همچنین اظهار داشت: توجه به سرمایه گذاری در بخش 
جذب  برای  راه  سهل الوصول ترین  فرهنگی  میراث  و  گردشگری 

سرمایه می باشد.
*تأخیر در انجام کارهای اداری زیبنده مردم فارس نیست

حسینعلی امیری با بیان این که گاه در مراتب اداری بررسی امور مردم 
متوقف می شود، عنوان کرد: ماندن مردم در ادارات زیبنده نیست.

او تاکید کرد: با صدور دستورالعملی از سوی مدیریت ارشد استان به 
دستگاه های ذی ربط تکلیف شده است، در صورتی که کار مراجعان 
قابل انجام نیست، دلیل را به صورت قانونی و مکتوب به آنها اعلام 

کنند.
تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید


